

2008 年中大校友日 —— 聯合書院院長晚宴 CUHK Alumni Homecoming 2008 - United College Head Luncheon 7/12/2008



院長馮國培教授、校友會會長殷巧兒女士、眾校友會理事及幹事一同帶領校友合唱聯合書院校歌。

Prof Fung Kwok-pui, College Head, Ms Lina Yan, President of UC Alumni Association, and all councilors as well as executive committee members of UC Alumni Association led the UC alumni to sing the College Song at the dinner.



聯合書院校友會於中大校友日活動中特設會員招募及攤位遊戲，大受校友歡迎。

UC Alumni Association supported the CUHK Alumni Homecoming by setting a booth game cum member recruitment drive.



院長馮國培教授(左)及校友會會長殷巧兒女士(右)致辭。

Prof Fung Kwok-pui, College Head (left), and Ms Lina Yan, President of UC Alumni Association (right), addressed the assembly.



逾二百五十位聯合校友及家人參加聯合書院院長晚宴。
About 250 UC alumni and families joined the College Head Dinner.



校友事務處處長楊如虹女士(左二)親臨支持，與馮國培院長(最左)、殷巧兒女士(右二)及校友會副會長何萬森先生合照。
Ms Antonia Yeung, Director of Alumni Affairs Office (second from left), came to the dinner venue to show her support, and posed a group photo with Prof Fung Kwok-pui (far left), Ms Lina Yan (second from right) and Mr Ho Man-sum, Vice President of UC Alumni Association.



本院校友屈經緯(04/計算機工程)與梁祖輝(04/工管)與校友分享本年9月以單車環繞台灣島的壯舉及為書院設立「果敢與奉獻獎」的理念。
College alumni, Mr Wat King-wai (2004/CEG) and Mr Sam K F Leung (04/BBA) shared their experience in cycling around Taiwan and explained the fund-raising initiatives for setting up a prize for the College.

書院通識教育「果效為本方針」目標教職員座談會 Staff Session on College General Education - "Outcomes-based Approaches" Objectives 17/12/2008



出席座談的老師向通識教育發展工作小組提供寶貴的意見。
Staff attending the session made valuable comments to the Working Group for the Development of General Education.